
Medicinska škola Pula 

Zapisnik sa sjednice Školskog odbora održane 22. siječnja 2021. godine u 13.00 sati 

 

Prisutni: S. B. – K., D. P., D. R., E. B., G. A., C. V. N., S. S. 

Ostali: I. Ž., ravnatelj Medicinske škole Pula 

  

Dnevni red: 

1. Verifikacija zapisnika od 23.12.2020.godine 

2. Donošenje Prijedloga odluke o godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane 

državljane iz zemalja izvan Europske unije za šk.god.2021./2022. 

3. Traži se Suglasnost za odustajanje od kaznenog gonjenja za G.Ć. vezano za neovlašten 

ulazak u Školu (kazneno djelo iz čl.141. Kaznenog zakona) 

4. Razno 

 

Zapisničarka na današnjoj sjednici bila je S. S. 

 

Ad1) Zapisnik sa sjednice Školskog odbora održane 23. prosinca 2020. godine jednoglasno je 

verificiran. 

Ad2.) Ravnatelj Medicinske škole Pula izvijestio je članove Školskog odbora o prijedlogu 

odluke o godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 

Europske unije za školsku godinu 2021./2022. koja ostaje ista kao i protekle godine u visini 

od 3.000,00 kuna. Prijedlog je jednoglasno usvojen. 

Ad3) Daje se suglasnost ravnatelju Medicinske škole Pula Žagar Ivanu da obustavi postupak 

gonjenje za G.Ć. zbog kaznenog djela koji je Škola pokrenula zbog neovlaštenog ulaska 

imenovane u Školu 24.11.2018. godine. Suglasnost se daje iz razloga što G.Ć. svojim 

neovlaštenim ulaskom  nije Školi prouzročila nikakvu štetu niti je bilo što iz nje otuđila. 

Ad4) Ravnatelj Medicinske škole Pula izvijestio je članove Školskog odbora o prispjelim 

informacijama civilnog stožera da se protuepidemiološke mjere nastavljaju u vidu online 



nastave i nakon 1. veljače kako je ranije bilo definirano, osim za maturante za koje svaki 

ravnatelj može samostalno odlučiti o načinu izvođenja nastave. Predsjednica Školskog odbora  

izvijestila je članove Školskog odbora da će se u ponedjeljak održati sastanak s glavnom 

sestrom OB Pula vezano uz provođenje kliničke nastave za maturante kako bi dio praktične 

nastave mogli obaviti na odjelima. Nadalje je navela kako bi mogle postojati tehničke 

poteškoće s kojima bi se Škola mogla susresti budući da prema sadašnjim informacijama sami 

moramo osigurati sredstva za rad (maske, rukavice, dezinfekciona sredstva) što bi za našu 

Školu predstavljalo enorman financijski izdatak kojeg nismo u mogućnosti samostalno 

iznijeti. Članica Školskog odbora G. A. dala je prijedlog da se u tu svrhu kontaktira gosp. S. 

(civilna zaštita) kako bi nam eventualno mogao pomoći s potrošnim materijalom iz njihove 

zalihe. 

  

Sjednica Školskog odbora završila je u 13,30 sati. 

 

Zapisnik vodila:     Predsjednica Školskog odbora: 

_________________________   ____________________________ 

Sanja Sobol, bacc. med. techn.                                  Sanja Benazić-Kliba, mag. sestrinstva 


